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nr. 109
van MARIUS MEREMANS
datum: 9 januari 2018

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Lezingen VOEM vzw  -  Onderzoeksresultaten

Zeer recent was er nogal wat heisa rond een lezingenreeks met een fundamentalistische 
moslimprediker. Voor de organisatie hiervan was een afdeling van de Vereniging voor 
Ontwikkeling & Emancipatie van Moslims (VOEM) verantwoordelijk, een door de Vlaamse 
overheid erkende en gesubsidieerde etnisch-culturele koepelorganisatie.

Naar aanleiding van dit voorval zei de minister tijdens de plenaire vergadering van 22 
november 2017 dat hij een ad-hoconderzoek zou starten over wat daar fout gelopen is.

In zijn antwoord op mijn vraag om uitleg nr. 518 aan de minister hierover in de 
Commissie voor Cultuur, Jeugd, Sport en Media van 14 december 2017, antwoordde hij 
het volgende: “De administratie heeft een inspectie ter plaatse uitgevoerd bij VOEM en 
werkt momenteel de bevindingen uit in een advies. Ik verwacht dit advies voor de 
kerstvakantie, met name volgende week.”

1. Beschikt de minister reeds over de resultaten van het onderzoek? Zo ja, kan de 
minister het inspectieverslag overmaken?

2. Wat zijn de bevindingen van het onderzoek en welke gevolgen trekt de minister er 
uit?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 109 van 9 januari 2018
van MARIUS MEREMANS

1. De administratie ging op 1 december 2017 ter plaatse bij de vereniging voor een 
inspectie. Op basis van een uitvoerig gesprek en aangeleverde verklaringen 
onderzocht de administratie of de subsidievoorwaarden werden geschonden. Het 
verslag van het inspectiebezoek en het advies van de administratie kan u als bijlage 
vinden.

2. Volgens de bevindingen van het onderzoek werden de subsidievoorwaarden niet 
geschonden. Verdere actie is daarom niet nodig.

BIJLAGEN

1. Advies van de administratie dd. 24-01-2018
2. Inspectieverslag dd. 1-12-2017


